

徵求啟事：

台灣大學醫學工程學系誠徵助理教授以上教師數名

(一) 資格：

1. 醫學工程相關領域之博士學位
2. 近五年內積極從事生醫電子或醫學工程相關研究並有論文著作發表者。

(二) 檢具資料：

請備妥一封申請意願信函、個人履歷表、著作目錄、五年內代表作一~三篇、未來教學及研究計畫書、推荐信三封（附推薦人姓名、E-mail、電話）。以上資料請以PDF電子檔E-mail至 yyhuang@ntu.edu.tw 及系所信箱 ntubme@ntu.edu.tw。

(三) 申請截止日期：2024年3月31日。

(四) 新聘教師起聘日期：2024年8月1日或2025年2月1日。

(五) 聯絡人：吳琦美小姐 (02) 23562095；傳真專線 (02)23940049

E-mail : ntubme@ntu.edu.tw

網址：<http://bme.ntu.edu.tw>

Faculty Positions

Department of Biomedical Engineering,
National Taiwan University, Taipei, Taiwan

The Institute of Biomedical Engineering, National Taiwan University invites applications for faculty positions. Candidates must have an earned doctorate in biomedical engineering or electrical engineering with emphases on biomedical electronics researches. The application deadline will be March.31, 2024. The appointment will start from August 1,2024 or Feb. 1, 2025.

Applicants need to submit a letter of application, curriculum vita, publication list, one to three representative papers and other referencing papers, teaching and research plans, three recommendation letters directly send to searching Chair Prof. Huang, twlu@ntu.edu.tw and to ntudbme@ntu.edu.tw.

If you have any inquiry, please feel free to contact the following:

Phone: +886-2-23562095

Fax: +886-2-23940049

E-mail : ntubme@ntu.edu.tw

Miss Wu, Chi-Mei

Please refer to <http://bme.ntu.edu.tw> for further information.